

Title (en)

NOSE FILTER.

Title (de)

NASENFILTER.

Title (fr)

FILTRE DE NEZ.

Publication

EP 0158644 A1 19851023 (EN)

Application

EP 84903375 A 19840914

Priority

NO 833316 A 19830915

Abstract (en)

[origin: WO8501216A1] A nose filter consisting of a porous, elastic body (1, 4, 6) is provided with partial, nearly complete lines of separation (2), such that a part or parts of the body, through a simple tearing action, can be removed without causing the body to lose its general shape, or such that slight compression of the body will cause it substantially to reassume its original shape. The lines of separation (2) extend parallel with the longitudinal axis of the body and are preferably circular and concentric, extending almost through the entire length of the body.

Abstract (fr)

Un filtre de nez formé d'un corps élastique poreux (1, 4, 6) est doté de lignes de séparation (2) partielles et presque complètes, si bien qu'une ou plusieurs parties du corps, grâce à une simple action de déchirement, peut être retirée sans modifier la forme générale du corps ou si bien qu'une légère compression du corps le forcera à reprendre essentiellement sa forme originale. Les lignes de séparation (2) s'étendent parallèlement à l'axe longitudinal du corps et sont de préférence circulaires et concentriques, s'étendant sur presque toute la longueur du corps.

IPC 1-7

A62B 23/06

IPC 8 full level

A62B 23/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A62B 23/06 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501216A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8501216 A1 19850328; AU 3392184 A 19850411; EP 0158644 A1 19851023; NO 153754 B 19860210; NO 153754 C 19860521;
NO 833316 L 19850318

DOCDB simple family (application)

NO 8400034 W 19840914; AU 3392184 A 19840914; EP 84903375 A 19840914; NO 833316 A 19830915